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Adviesnota 'Werkwijze commissies (niet parallel vergaderen)'  
 
Fractie Partij voor de Dieren: 
 
Vraag:  
Het volgende is een checkvraag: is het in dit voorstel voor de nieuwe werkwijze de 
bedoeling dat ook de thema-AB’s via livestream te volgen zullen zijn? 
Antwoord: 
Dat is aan het algemeen bestuur om hier desgewenst nadere afspraken over te 
maken. De thema-AB’s kunnen - als zij plaatsvinden in de multifunctionele ruimte - 
worden gestreamd. Denkbaar is bijvoorbeeld ook dat thema-AB’s op locatie worden 
georganiseerd, waarbij er niet wordt gestreamd.  
 
Vraag: 
Waarom wordt er in het voorstel voor gekozen om de thema-AB als eerste in de 
cyclus te laten plaatsvinden, waardoor er nog in de week voor de AB-vergadering 
een commissievergadering plaatsvindt waarvan stukken dus versneld door moeten 
naar de AB-vergadering óf 7 weken moeten wachten? Is er een bezwaar, en zo ja 
wat is dat bezwaar, om de thema-AB in de week voor de AB-vergadering te laten 
plaatsvinden? 
Antwoord: 
Door aan te vangen met een thema-AB wordt de bestuurscyclus (van stukken ter 
besluitvorming) niet verlengd ten opzichte van de huidige situatie, en ook de 
doorlooptijden voor de organisatie niet verlengd. Als er een commissievergadering in 
de eerste week zou plaatsvinden, dan moet de aanlevering ook een week eerder dan 
de reguliere cyclus plaatsvinden.  
 
Vraag: 
De mogelijkheid om beeldvormende sessies in de commissievergaderingen te laten 
plaatsvinden blijft bestaan. Wat wordt dan het criterium om dit in thema-AB versus 
commissie te laten plaatsvinden, hoe brengen we daar enige logica/structuur in aan? 
Antwoord:  
Uitgangspunt is dat er zoveel mogelijk wordt gestuurd op beeldvorming tijdens de 
thema-AB’s. In het geval de agendadruk daar om vraagt, dan kan een onderwerp 
alsnog beeldvormend in de commissievergadering aan bod komen.  
 
Vraag: 
In de reactie van het DB worden waterschappen genoemd waar overdag wordt 
vergaderd. Dit zouden er ‘veel’ zijn. Kunt u ons een completer beeld geven over 
welke waterschappen wel en niet op structurele basis overdag vergaderen? 
Antwoord: 
Het dagelijks bestuur heeft een aantal waterschappen aangehaald als voorbeeld. 
Van de 20 waterschappen (niet zijnde waterschap Brabantse Delta) vergaderen: 

• 3 waterschappen vergaderen alleen overdag 
• 5 waterschappen vergaderen alleen ’s avonds 
• 12 waterschappen vergaderen overdag en ’s avonds 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


